
Kære børn, unge, forældre og øvrige interessenter i ponysporten 
 
Julen nærmer sig og det vil jeg gerne benytte lejligheden til at ønske 
alle en rigtig glædelig jul. 
 
Det har desværre endnu en gang været et år hvor vi har skullet kæmpe  
med Covid-19, som har gjort det sværere, at være både travskole  
og ponyklub, samt ikke mindst at være en del af ponysporten. 
 
Derfor er det blot endnu mere glædeligt at bemærke den ildhu, 
begejstring og glæde, som ligger ude i ponyklubberne og travskolerne 
over, at være en del af denne fantastiske sport. 
 
Dette blev meget tydeligt ved et spændende og meget velbesøgt  
DM-arrangement på en dejlig sommerdag i august måned på  
Fyens Væddeløbsbane samt en helt forrygende omgang ”julefræs” 
i slutningen af november med deltagelse fra alle landets ponyklubber,  
hvilket må siges at være dybt imponerende.  
 
Julefræs blev ligesom i 2019 transmitteret på Fast Track og interessen  
for at se vores dygtige børn og unge var overvældende og matchede 
vores absolut største væddeløbsdage på kanalen. 
 
Herfra skal der også lyde en stor tak til alle de ildsjæle og  
frivillige, der har ydet en kæmpeindsats igennem året der  
er gået for, at både arrangementer som ovenstående  
kan lykkedes men også for at dagligdagen fungerer i  
både travskoler og ponyklubber. 
 
Endnu en gang glædelig jul til alle  
 
Med venlig hilsen 
 
Uwe Bredahl 
Formand, DH Ungdom 
 


